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Verslag     september 2013 

 
Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 
 

 

Datum:   woensdag 25-09-2013 
Kenmerk: Sportraad_LA_130925 
Locatie:  Sporthal Stad Turnhout 
Onderwerp: Verslag Raad van Bestuur sportraad  25 09 2013 

 
Aanwezig:  Erwin Druyts, Erik Smeets, Wilfried Sylverans, Jan Schoeters, Laure Aerts, Ludo Van der Veken, Hannes 

Anaf (tot 20:00u), Vic Schuer, Geert Van Autenboer, Johnny Verachtert, Rita Beyens 

Verontschuldigd: Tim Stas, Fred Broeckx, Leo De Houwer, Luc Devolder, Frans Oerlemans, Steven Huynen, Kathleen 
Hermans 

Afwezig: Ronny Ceusters, Heidi De Beckker, Rudi Debondt, Willy Dewinter 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’21 08 2013’’ (ES) 

Overlopen van stand van zaken To Do - lijst: 
 Transparantie van de gelden in het verslag aan Bloso 2012 (korte oplijsting i.p.v. de bundel 

grootboekfiches)  (juiste versie is naar Bloso verstuurd) (cijfers nog te bezorgen aan TSR) 

 Feedback naar de adviesraden over de meerjarenplanning? (gepland in okt/nov. 2013) 

 Adviezen 2013/05 schrijven en voorleggen op volgende vergadering. (ES) Ok  

 Opvolging begroting 2014 en terugkoppelen aan TSR. (ES) (loopt samen met MJP) 

 Vergadering plannen in Raadsherenpark. (LA) (nov.2013) 

 Geografische inplanting van sportclubs op de gemeentelijke website plaatsen (LA) (nog doen) 

 Alle TSR-leden een polis op naam laten tekenen. (LA) (Ok, voor de aanwezigen, volgende 

sportraadvergaderingen nog opvolgen. ) 

 Een overzicht van het sportprogramma in de herfst- en kerstvakantie 2013.(LA) (Vergadering 

okt/2013) 

 Overzicht samenwerking evenementen met sportregio. (LA) (Vergadering okt ) 

Fietsactieplan: (stallingen) 
De powerpointpresentatie van de sportraad is bezorgd aan de mobiliteitsambtenaar . De vraag om de 
fietsenstalling aan de sporthal te vervangen is hier mee opgenomen. Opgenomen bij investeringen voor 
2014 door sport & door mobiliteit. De aanbeveling van Rita (seniorenraad) dat hoge fietsenstallingen af te 
raden zijn voor gebruikers van een elektrische fiets is ook doorgegeven.  

 

Het verslag 21-08-2013 wordt goedgekeurd. 

2. Terugkoppeling adviezen 

Advies 2013/05 Bovenlokale sportinfrastructuur 

Advies wordt unaniem goedgekeurd. 

3. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 

Werkgroep subsidies & Reglementen: Evaluatie subsidiereglementen van Turnhout 

Er is een evaluatie gemaakt van alle sport gerelateerde subsidies van Turnhout door de werkgroep 
subsidies. De evaluatie en besluiten worden goedgekeurd door de sportraad. 
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Er wordt een bezorgdheid geuit dat mogelijks bepaalde subsidiekanalen gaan verdwijnen in functie van de 
besparingsoefening. Meer bepaald de subsidiekanalen die niet gedekt zijn door subsidies van de Vlaamse 
overheid. 
Het nieuw reglement ‘Sportambassadeur’ is mee opgenomen. De sportraad vraagt om dit reglement op te 
nemen en er de nodige budgetten voor vrij te maken. 

Niet te vergeten: 
Tijdig de nieuwe en aangepaste reglementen toelichten aan de clubs: Tijdens de AV februari 2014 

Hoe gaan we verder?: 

 Er wordt een advies geformuleerd met prioriteit van de sportraad. 

o De Sportraad geeft prioriteit aan het behoud van de subsidiereglementen ten voordelen 

van de sportclubs. 

 De sportdienst bereid een voorstel voor hoe de Turnhoutse reglementen kunnen gefinancierd 

worden. 

 Het voorstel van de sportdienst wordt getoetst aan het meerjarenbeleid. 

 De reglementen worden geactualiseerd en goedgekeurd. 

 De regelementen worden gepubliceerd en toegelicht aan de sportclubs. (febr. 2014) 

Beheersorgaan voor de sport: (BVS) 

De eerste vergadering is goed verlopen (12-09-2013). Luc Devolder is unaniem verkozen tot voorzitter. 
Vanuit de politieke fracties is er een ondervoorzitter aangesteld, Frank Belmans. Er is nog een plaats vrij 
voor een 2

e
 ondervoorzitter die vanuit de sportraad voorgesteld zal worden. Geert Van Autenboer heeft zich 

kandidaat gesteld en zal worden voorgesteld op de volgende vergadering BVS. 
Het was een goede eerste kennismaking met bijna een voltallige aanwezigheid. Hopelijk kunnen we steeds 
op deze opkomst rekenen. Ter info werd een overzicht getoond van alle stedelijke sportinfrastructuren. De 
stand van zaken van het zwembad werd ook toegelicht. Vanuit de sportraad wordt geopperd om meer dan 
2x per jaar samen te komen.  
Tijdens de vergadering werd er specifiek gevraagd naar cijfers van exploitatie en beheer. Het is echter niet 
alleen belangrijk om nieuwe infrastructuren te bespreken. De exploitatie en bezetting van de bestaande 
sportinfrastructuren is even belangrijk. 
Het verslag moet nog worden opgemaakt.(RV) 

4. Stand van zaken meerjarenplanning 

 Er wordt een terugkoppelingsmoment voorzien van het meerjarenplan aan de 

gemeenteraadsleden eind okt. 2013. Kort erna zal er een terugkoppeling worden georganiseerd 

aan alle adviesraden.(waarschijnlijk gemeenschappelijk) De vooropgestelde timing is 5 november 

om alle adviezen binnen te hebben en 16 december wordt er goedkeuring gevraagd aan de 

gemeenteraad. In kader van de onbestuurbaarheid van Turnhout kan deze timing wijzigen. 

 Momenteel is er nog geen plan B om te zorgen dat het meerjarenplan tijdig klaar en goedgekeurd 

wordt. 

5. Schepenkwartier 

 Onbestuurbaar. Het schepencollege heeft momenteel volle bevoegdheid. De gouverneur heeft een 

bemiddelingsopdracht gekregen. Deze procedure is momenteel lopend. Zij rapporteert haar 

bevindingen  aan de minister van binnenlandse zaken. 

o Dit heeft geen rechtstreeks consequenties voor de meerjarenplanning, maar het is wel 

moeilijk om hier nu zware beslissingen te nemen. 

 Opening Finse piste is gepland op 10 november. Hiervoor komt nog een officiële uitnodiging. De 

piste zal al vroeger open zijn, maar het park wordt in zijn geheel geopend samen met het skatepark. 

 Vrijwilligersfeest: zaterdag 5 oktober 

Verontschuldiging Fred, Erik & Leo 
Aanwezig: Erwin Druyts 
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 Nieuwe werking sportregio’s. 

Wat ligt er als verandering op tafel? 

o Geen medewerker per regio, maar pool van verantwoordelijken voor alle regio’s 

o Vaste medewerkers voor G-sport vanuit provincie 

Nieuw voorstel vanuit de provincie wordt toegelicht op de Algemene Vergadering sportregio 
Noorderkempen ILV op donderdag 10 oktober 2013. 

 Special Olympics 2014 Antwerpen: 13 tot 20 sept. 2014. (http://www.so2014.com) 

9 tot 13/09/2014 Host Town Program  

Turnhout heeft zich kandidaat gesteld om een delegatie te ontvangen in Turnhout in aanloop naar de 
Special Olympics. Malta is toegewezen aan Turnhout en komt met een delegatie van +/-53 
personen.(+/-35 atleten + 18 begeleiders) 
Oud-Turnhout heeft ook ingeschreven als host town. 

Er zal een lokale stuurgroep samengesteld worden.(LA) 

6. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

Vraag minigolf: 

 Minigolfclub speelt hier wedstrijden en schaamt zich over de stand van de minigolfbanen 

o Is er een aanbesteding of bestelbon?  

o De herstelling van de minigolfbanen is uitbesteed, maar deze werken zijn niet uitgevoerd.  

 Vraag om een stand van zaken hoe het nu verder moet.(LA) – (ASAP) 

o Kan de garantie worden gegeven dat in het nieuwe seizoen, volgend jaar, alles tijdig inorde 

is? 

o Is een reparatie nog opportuun of dienen er nieuwe banen aangelegd te worden? 

 Is hier een budget voor? 

Uitnodigingen: 

 Europa Intercup tafeltennis: (TTK Turnhout – Lille ASPTT) – zaterdag 28 september om 19uu (+ een 

afterparty) 

 Variathlon - 28 september 

Laure:  

 Bedanking van Luc Debeckker voor de goede samenwerking met de sportraad tijdens zijn 

voorzitterschap bij HC Rhino. Hij stopt als voorzitter. 

 Het archief van FC Den Bond is binnengebracht bij de stadsarchivaris. 

 Werkgroep kampioenenviering  al eens een eerste keer samen komen om het concept te 

bespreken. Erik nodigt de leden van de werkgroep uit. 

 De vormingen voorjaar 2014 moeten binnenkort ingestuurd worden. Graag terugkoppelen met je 

achterban.  

Johnny: 

 Vloer sporthal is omhoog aan het komen. Sportdienst onderneemt hierin verdere stappen (onder 

garantie?)  to do lijst 

Erwin: 
Vorige sportraadvergadering werd de situatie van de KKS op de agenda geplaatst. Dit werd toen niet 
behandeld. De sportraad vraagt nu naar de stand van zaken 

 KKS wil graag de investering volbrengen met sponsoring. Door deze complexiteit heeft de 

aanbesteding op zich laten wachten. Het indienen van de dossiers voor aanbesteding kon tot 9 

september. Er zijn 6 mogelijks geïnteresseerden, maar deze hebben geen officiële aanvraag 

ingediend.  Nu wordt er gekeken naar een nieuwe aanbestedingstermijn. 

 Daarnaast moet er nog extra financiën voorzien worden – te vragen bij de bank 
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 KKS vraagt een waarborgstelling vanuit de stad. Dit kan niet vanuit de stad. Andere vraag van KKS is 

om in het recht van opstal te nemen dat het gebouw verkocht kan worden voor dezelfde 

doelstelling wanneer er iets mis loopt. Deze procedure loopt. 

 De club is momenteel heel klein, er schieten nog een paar mensen over. Deze zijn momenteel 

aangesloten bij andere clubs om te kunnen varen.  

 Erwin ziet na de realisatie van het gebouw mogelijkheden dat de infrastructuur ook gebruikt kan 

worden door de Technico kajak club en enkele gevechtssporten. 

 De federatie investeert niet in dit project. Zij ondersteunen het initiatief, maar voorzien geen 

financiële middelen. 

 Terugkoppeling na 2
e
 ronde aanbesteding & aanpassingen in het recht van opstal 

 Volgende keer op de agenda: historiek en actualisatie. 

Erik 
De provincie vraagt een nieuwe erkenningsaanvraag van de Turnhoutse sportraad en 2 afgevaardigden 
Erik Smeets wordt voorgedragen als effectieve lid en Jan Schoeters als plaatsvervangend lid. 

 
 
 
 
 
Einde vergadering: 21:45 uur 
 
 
 
 
Volgende vergadering: 23 10 2013 | 19.30 uur | Vergaderzaal sporthal Stadspark 
 
 
 
Agendapunten volgende sportraadvergadering: 

 Stand van zaken meerjarenplanning. 

 Historiek en actualisatie nieuw gebouw kempische kajakschool.  
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Actuele TO DO lijst: 
 

 Transparantie van de gelden in het verslag aan Bloso 2012 (korte oplijsting i.p.v. de bundel 

grootboekfiches)  (juiste versie is naar Bloso verstuurd) (cijfers nog te bezorgen aan TSR) (LA) 

 Feedback naar de adviesraden over de meerjarenplanning? (gepland in okt/nov. 2013) (HA) 

 Opvolging begroting 2014 en terugkoppelen aan TSR. (ES) (loopt samen met MJP) 

 Vergadering plannen in Raadsherenpark (nov./2013). (LA) 

 Geografische inplanting van sportclubs op de gemeentelijke website plaatsen (LA) 

 Verslagen van TSR publiceren op de Turnhoutse website. (LA) 

 Alle TSR-leden een polis op naam laten tekenen. (LA) (Ok, voor de aanwezigen, volgende 

sportraadvergaderingen nog verder opvolgen. ) 

o Aanwezigen moeten informatienota invullen en terug meebrengen volgende vergadering (TSR) 

 Een overzicht van het sportaanbod in de herfst- en kerstvakantie 2013.(LA) (Vergadering okt/2013) 

 Overzicht samenwerking tussen Turnhout en de regio met sportevenementen. (LA) (Vergadering okt ) 

 Informeren: wanneer terugkoppeling te verwachten van het dossier bovenlokale infrast. Schietstand? 

(LA)(navragen Bloso) 

 Stand van zaken ‘vloer sporthal Stadspark’. (LA) 

 Ideeën sportvorming voorjaar 2014 – ideeën opvragen bij achterban. (iedereen) 

 Werkgroep kampioenenviering samen roepen. (ES) 

 Advies formuleren m.b.t. reglementen Turnhoutse subsidies.(ES) 

 Subsidiereglementen actualiseren, goedkeuren, publiceren en toelichten aan sportclubs. (LA, TSR) 

 Verslag beheersorgaan voor sport van 12-09-2013 aan de sportraad bezorgen. (LDV) 

 Stand van zaken ‘herstellingen minigolf Stadspark’. (LA) 

 Organiseren van werkgroep Special Olympics. (LA) 

 Vastleggen van de data voor: (afstemmen of deze data mogelijk zijn).(LA) 

o Algemene vergadering sportraad:   di. 18/02/2014?? 

o Kampioenenviering:   vr. 28/02/2014?? 

 
(Door de sportdienst wordt gevraagd om de twee evenementen niet in dezelfde week te laten doorgaan. 
De werkdruk is te groot binnen 1 week.) 


